
Protokoll Zonmöte 1 Zon 10 

27 september 2023 

Värd: LC Fredriksberg 

Lokal: Folkets Hus Fredriksberg, kl 19.00 

Anders Nilsson dela ut kort enkät om upplägget och syftet med zonmöten. Svaren och facit kommer 

presenteras på kommande zonmöte.  

§1 Mötets öppnande – värdklubben hälsar alla välkomna. 

§2 Val av sekreterare: Julia Kunze, LC Fredriksberg 

§3 Anmälan övriga frågor:  

Anders Nilsson 

Lennart Fredriksson 

§4 Godkännande av dagordningen: Godkänd. 

§5 Föregående mötets protokoll: inget att ta upp. 

§6 Närvaroupprop, deltagare per klubb och närvarolista: 

LC Borlänge: 1 

LC Fredriksberg: 12 

LC Gagnef/Daldockan: 9 

LC Gagnef-Floda: 6 

LC Ludvika: 2 

LC Stora Tuna: 1 

LC Ängsklockan: 5 

§7 Rapport från klubbarna, antal medlemmar, kommande aktiviteter 

LC Borlänge: 21 aktiva medlemmar, några passiva. Aktiviteter under vintern: Bingo i Kupolen, lotteri i 

samband med konstutställning i Kupolen och julgransinsamling. Antalet medlemmar har minskat de 

senaste åren. Ny idé att adaptera golftävlingskonceptet från LC Ludvika och även använda konceptet 

för frisbeegolf och även kontakt med raggarklubb för samarbete.  

LC Fredriksberg: 19 medlemmar, några passiva. Höstmarknad i byn 30 september, där både Lions 

Loppis är öppen och försäljning på ytterligare 2 ställen sker. Julblommor till alla i socken som är över 

80 år. Julmarknad första advent. Loppis öppen varje lördag året runt.  

LC Gagnef/Daldockan: 23 medlemmar. Vi kämpar mycket, loppisen går dåligt och oklart varför. 

Höstmarknad i Djurås, senare julmarknad. Vi försöker få in nya medlemmar. 

LC Gagnef-Floda: 16 medlemmar. Julkalendern med lotteri, 5000 exemplar. Julmarknad och 

secondhand försäljning. 



LC Ludvika: 33 medlemmar. Julklappslotteri med ca. 1200 paket. Cykelbytardag, golftävlingen Lions 

Trippel och samarbete med Unika Ludvika där Lions sköter lotteri. 

LC Stora Tuna: 15 medlemmar. Medlemsmöte med familj och vänner. Teaterkvällar på Maxim. 

LC Ängsklockan: 26 medlemmar, två nya på ingång. Två bjudningar på äldreboendet, julloppis och 

julmarknad.  

§8 Rapport från ZO Teamet 

Maria Ines berättar:  

Gemensamma kommande aktiviteter: Världslionsdag 8 november under mottot ’Bring quality to life’, 
tältprojektet. Samla in pengar och öronmärk till projektet. Behöver inte vara samma dag! 1000 tält är 

beställda och 32 större mötestält.  

Det kommer komma marknadsföringsmaterial gällande Barndiabetesfonden som skickas till zonen 

och kan anpassas för respektive klubb.  

Mission 1.5: 1,5 milljoner medlemmer 2027 är målet. GAT & distriktsrådet vill nå ut till klubbarna och 

frågar: Vad behöver ni? Först besöks klubbar som inte har zonordförande.  

LCIF-Dagen kommer i slutet av april eller början av maj.  

Ca. 10 deltagare på lägret i Tierp där bl. a. Anki Rooslien (distriktsguvernör) deltog. 

§9 Lions Quest (LQ), Svante Hanses berätter: Har funnits i många år och tanken var att klubbarna 

skulle marknadsföra LQ, men det fungerar inte riktigt. LQ erbjuder kurser kring värdegrund för 

förskolor, skolor och föreningar: lions-quest.se 

Kostnaderna delas upp mellan klubb/distrikt – LQ – verksamheten eller stiftelse. De senaste kurserna 

var i stort sett gratis för verksamheterna, då dem finansierades av bidrag via t.ex. stiftelser. 

Hör av er till Svante om ni vill veta mer! hanses@masendata.com, 070 782 96 68 

§10 Vicezonordförande (vzo) 

Det saknas vzo i vår zon. Anders Nilsson (president LC Fredriksberg) funderar på saken och tar upp 

frågan med sin klubb vid nästa träff.  

§11 Nästa möte: 22 november i Mockfjärd. Mötet därefter onsdag, 4 mars. LC Ängsklockan och 

Ludvika återkommer om de kan vara värdar.  

§12 Övriga frågor: 

Anders Nilsson: Kort påminnelse om att vi faktiskt kan ta hjälp av varandra om det behövs folk för att 

genomföra aktiviteter eller liknade. LC Fredriksberg delade ut en enkät kring klubbarbetet och 

träffarna med bra respons och mycket att fundera över. Förbättringarna som görs utifrån enkäten 

gör att nuvarande medlemmarna trivs bättre och skapar bättre förutsättningar för att få in nya 

medlemmar. Pröv!  

Lennart Fredriksson: LCIF, vi tillhör det som kallas område 4. Stöttning kommer direkt från klubbarna. 

2 timmar efter jordbävningen i Turkiet skickades 20.000 USD. 60.000 USD skickades till Röda 

Halvmånen. Lennart påminner att varje projekt enbart kan söka medel 1 gång och inte mer. Det finns 

nya pins eller märken som Patti Hills har lanserat. Går att köpa i brons (50 USD), silver (100 USD) och 

https://www.lions-quest.se/
mailto:hanses@masendata.com


guld (150 USD). Kanske något att premiera en engagerad Lionsmedlem? Kontakta Lennart i så fall. 

Behöver namn och medlemsnumret som även kommer finnas med på LCIFs lista. 

 

Vid protokollet   Ordförande 

Julia Kunze     Ingegerd Kull Hanses ZO  

 


